
Zápis č. 10 
 
Datum:  23.11.2009 
Čas:   18:00 
Místo:  v salonku restaurace U Kališů 
 
Přítomni:  Černý Jan,  Plačková Hana, Černá Magda, Kotolanová Petra, Krutiš Libor, 

Ferda Dušan, Ferdová Jana, Badinová Renata, Svobodová Lenka,, Havlová 
Eva, Martina, Synková Radka, Synek Jiří + host Monika Příkazská. 

 
Jan Černý v 18:00 zahájil schůzi s následujícím programem:

1. Rozsvěcování vánočního stromu 
2. Veřejné dětské hřiště 
3. Volné návrhy 

 
 
1) Rozsvěcování vánočního stromu 
Akce se uskuteční v neděli 29.11.2009 v trojúhelníku pod Jopou (nad mateřskou školou), 
v sobotu v 10 h začneme zdobit strom.  
Monika Brustmannová koupí barevné folie na zabalení krabic a schránky, folie zanese Hance 
Plačkové. 
Uděláme krabice na strom max. velikost krabice od bot (za každého člena jedna) a zaneseme 
Hance Plačkové, která krabice zabalí. 
Schránku na Poštu pro ježíška připraví Monika Brustmannová.  
U schránky bude „Zvon přání“, který zapůjčí Lenka Svobodová. Přineseme nějaké papíry a 
fixy, aby si mohli případně děti přání napsat přímo u stromu. 
Hrnec na svařák zapůjčí Hana Plačková, na čaj Marcela Plačková a MŠ.  
300 kelímků na svařák koupí Magda Černá. 
Elektriku přivedeme prodlužovací šňůrou od Evy Havlové. 
Hana Plačková požádá Jana Krutiše, aby zahrál na trubku koledy. 
Básničky a koledy s dětni nacvičuje paní Sochorová za ZŠ. MŠ také připravje krátké 
vystoupení. 
Požádáme Miroslava Světlík ml., případně Kulajdy, aby pořídil na akci fotky. 
Holky napečou každá trochu cukroví/perníčků dle svých možností. 
Stolek na občerstvení a cukroví donese Jan Černý. 
Dobrovolné vstupné bude umístěnu u svařáku a cukroví a přiměřeně velké tabuli.  
Hana Plačková osloví starosty, zdali by pronesl krátkou řeč. 
Strom se rozsvítí lucerničkou.  
Stručně program: Uvítací řeč, svícení, básničky, volná zábava, cca v 18h rozsvícení ulice Pod 
Starýma. 
 
2 ) Veřejné dětské hřiště 
Předseda podal přítomným informace ze schůzky na OÚ ohledně zřízení Veřejného dětského 
hřiště. 
Jiří Synek podává informace ohledně zkušeností Medlova s výstavbou, kde bylo realizováno 
dětské hřiště přibližných rozměrů 20x20m za cenu cca 130 tisíc. Eva Havlová informuje, že 
příští rok se dotační tituly na výstavbu dětských hřišť zrejmně nebudou vypisovat z důvodu 
škrtů ve státním rozpočtu. Zůstává však možnost získat dotaci z programu na obnovu 
venkova. Zde však musí být žadatelem obec nikoli občanské sdružení.  



Dále Eva Havlová sděluje, že v Dolních Kounicích je též pěkné a dodává, že bychom se 
mohli v D.K. informovat na jejich zkušenosti. Hana Plačková dodává, že zná osobně tamního 
místostarosty Martina Freie a zkusí domluvit osobní setkání. 
 
3 ) Volné návrhy 
 
Hana Plačková informuje, že Vánoční dílnička se uskuteční ve škole v pátek 18.12.2009 od 
17h. 
 
Další návrhy nebyly. 
Po krátké diskusi ukončil schůzi předseda sdružení v 19:30. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  


